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23 września w Warszawie odbyło się spotkanie Prezesa ZG SPL Jana Kubiaka z zastępcą dyrektora
generalnego Wiesławem Krzewiną. Rozmowy dotyczyły uwag przedsiębiorców leśnych co do
stosowania w Lasach katalogów.

Wśród postulatów przedstawionych dyrektorowi Krzewinie,  znalazły  się  m.in.  takie:  przenieść z
katalogu  ?  zagospodarowanie  lasu-  do  katalogu-  pozyskanie  drewna  ?  usuwanie  i  spalanie
podszytów;    podwyższyć  pracochłonność  przy  sadzeniu  1  rocznej  sosny  o  90%;  zrewidować
pracochłonność przy pielęgnowaniu upraw, CW  i CP, większość respondentów uważa, iż należałoby
je podnieść o 20 -25 %; wszyscy twierdza, iż stawki w zagospodarowaniu lasu są zdecydowanie
zaniżone;  zrywka  drewna  powinna  być  wyliczana  do  400  mb,  powyżej  powinno  się  stosować
współczynniki zwiększające.
Poruszono także tematy dotyczące wzajemnego traktowania na linii ALP-ZUL, czy nieodmiennego
stosowania innych, niż tylko cena kryteriów wyboru najkorzystniejszej oferty.

Cała relacja ze spotkania dostępna jest tutaj.
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